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PROTOKÓŁ NR 93/20 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO 

w dniu 29 października 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta - Członek Zarządu (on-line), 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak - Sekretarz Powiatu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 91/20 z dnia 8.10.2020r. i Nr 92/20 z dnia 15.10.2020r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) skierowania do konsultacji projektu „Programu współpracy Powiatu Włoszczowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. - o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

(na 2021 r.)”, 

2) w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego we 

Włoszczowie, 

3) zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok. 

4. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020-2032, 

3) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Włoszczowskiego w 2021 roku, 

5. Rozpatrzenie wniosków w sprawach: 

1) umożliwienia zakupu działek Nr 4192 o pow. 0,2174 ha i Nr 4193 o pow. 0,2779 ha, 

położonych we Włoszczowie obręb 08, stanowiących własność Powiatu 

Włoszczowskiego, 

2) wyrażenia zgodny na wykorzystanie środków z dotacji podmiotowej pochodzących  

ze zwolnienia z opłacania należności z tytułu składek ZUS, na nagrody za szczególne 

osiągnięcia w pracy oraz pochodne od nagród dla pracowników PCK-R oraz na bieżące 

utrzymanie i administrowanie hali. 

6. Sprawy różne.  

 

Przebieg posiedzenia 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 91/20 z dnia 8.10.2020 r.  

Zarząd czterema głosami „za” przyjął protokół Nr 92/20 z dnia 15.10.2020 r. 

Ad.3.1. 

Zarząd ustalił termin przeprowadzenie konsultacji w dniach od 6 do 12 listopada 2020 r. 
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Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 96/20 w sprawie skierowania do konsultacji 

projektu „Programu współpracy Powiatu Włoszczowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. - o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (na 2021 r.)”. 

Ad.3.2. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż Komisja Budżetu przychylając się do wniosku Kierownika 

Wydziału GKN skierowała wniosek o zwiększenie zatrudnienia w tym wydziale o 2 etaty. 

Wskazał, iż już nastąpiło zwiekszenie o 1 etat, poprzez wykorzystanie wolnego wakatu 

w Wydziale ROL i uważa, że jest to wystarczające. Poprosił członków Zarządu o wypowiedzenie 

się w powyższej kwestii. 

Pan Wicestarosta wskazał, iż przychyla się do wniosku opozycji. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 97/20 w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego we Włoszczowie. 

Ad.3.3. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż zmiany w budżecie wynikają z: 

1) zwiększenia dotacji z budżetu państwa o kwotę 14 000 zł na finansowanie działalności 

zespołów do spraw orzekania o niepełnosprawności, o których mowa w art. 6  

ust. 1 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych, 

2) zwiększeniu dotacji z budżetu państwa o kwotę 70 016 zł na dofinansowanie bieżącej 

działalności domów pomocy społecznej, 

3) proponowanych przez kierowników jednostek budżetowych zmian planowanych kwot 

wydatków. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 98/20 w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 

2020 rok. 

Ad.4.1. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2020 rok, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2020 -2032, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.3. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Włoszczowskiego  

w 2021 roku, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.5.1. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż w chwili obecnej, zgodnie z obowiązującą umową, działki 

objęte wnioskiem są przedmiotem dzierżawy. Wskazał, iż po wygaśnięciu umowy działki 

zostaną ponownie przeznaczone do wydzierżawienia. 

Pan Rafał Pacanowski wskazał, iż jego zdaniem wniosek jest zasadny. Stwierdził jednak,  

że dwóch postępowań w jednej sprawie, wzajemnie wykluczających się, nie można prowadzić. 

Pan Wicestarosta wskazał, iż teren, na którym zlokalizowane są przedmiotowe działki,  

w przyszłości może ściśle przylegać do miasta i jego zdaniem, jeżeli będzie taka możliwość  

to należałoby dokonać scalenia kilku działek, a następnie dokonania ich sprzedaży,  

jako działki przeznaczone pod zabudowę.  

Zarząd dwoma głosami „przeciw” /p. Przewodniczący i p. Wicestarosta/ i dwoma 

„wstrzymującymi” /p. Gusta i p. Pacanowski/ negatywnie rozpatrzyła wniosek. 

Ad.5.2. 

Pan Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o przekazanie informacji w niniejszej sprawie. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż p. Dyrektor PCK-R we Włoszczowie wystąpiła z prośbą 

o możliwość zagospodarowania oszczędności powstałych w związku ze zwolnieniem składek  
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z ZUS i przeznaczenia tych oszczędności na nagrody dla pracowników, które nie zostały 

zaplanowane w bieżącym roku.  

Pan Przewodniczący wskazał, iż na początku roku tj. od miesiąca marca w okresie COVID-19, 

ZS Nr 2 nie wnosił opłat z tytułu czynszu za udostępnienie hali i dlatego w celu zrównoważenia 

budżetu jednostki uważa, że pozyskane oszczędności powinny zostać jednostce przekazane na 

bieżące wydatki tj. w pierwszej kolejności na podstawowe opłaty, a to co zostanie przeznaczyć 

na nagrody dla pracowników.  

Zarząd trzema głosami „za” i jednym „wstrzymującym” /p. Pacanowski/ pozytywnie rozpatrzył 

wniosek. 

Pan Rafał Pacanowski wyjaśnił, iż faktycznie pensje pracowników PCK-R są niskie jednak jest 

wielu pracowników na terenie powiatu, którzy również mają niskie pensje. Dodał, iż tak 

wysokich nagród, wyższych niż Minister Edukacji, mało kto otrzymuje.  

Ad.6. 

Nie podejmowano żadnych spraw. 

 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 825-842. 

 

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska            Dariusz Czechowski  


